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Nieuwsbrief 64 – juni/juli 2019 

 
 
 

 
10e kanotocht 

zondag 15 september – 13.00 uur 
o.l.v. Wouter van der Wulp 

 
Sinds we in 2010 de eerste VVS-tocht 

peddelden, zijn meerdere kanoknelpunten 
opgelost. Dit jaar wordt het opnieuw 

spannend of een knelpunt op tijd opgelost zal 
zijn. Zo ja, dan gaan we deze tiende tocht 
een heel speciale avonturiersroute varen. 
Zo nee, dan maken we er toch een heel 
mooie tocht van door het Kanoparadijs 

Nieuw-West. Natuurlijk weer in 
samenwerking met Kanovereniging 

Sloterplas. 
 

Verzamelen om 13.00 uur bij het 
Watersportcentrum Sloterplas,  

Christoffel Plantijngracht 4. 
Neem gerust een introducé mee. 

Deelname is gratis. 
 
Graag vooraf aanmelden: 
e-mail: post@vriendenvande sloterplas.nl of 
tel. 020-6990067 
 

 
 

Kap monumentale Canadese populier 

  
Het handelen van de Gemeente is vaak 
ondoorgrondelijk. Zo is de Canadese populier 
waarvan wij dachten dat die was opgegeven 
om plaats te maken voor een nieuwe zwarte 
populier toch nog blijven staan. De risicovolle 
takken zijn eruit gehaald, de kroon is 
uitgedund. Zie ook NB 63. De andere twee 
zijn wel gekapt. 
 
Vervolg Renovatie Sloterpark Oost 
 
Het plan van de stadsecoloog om een 
bloemenweide te maken tussen het Rondje 
en de Christoffel Plantijngracht is door ons 

geaccepteerd met de voorwaarde dat de 
bijzondere bomen, waaronder de tulpen-
bomen, zullen worden verplant. Daartoe zijn 
ze onlangs omringd met zwart plastic 
waarbinnen ze een mooie wortelkluit kunnen 
maken. 
 
 

 
 
 
Het overleg over de oeverzone is gestagneerd 
omdat de bewonersgroepen uit de begelei-
dingscommissie het niet eens zijn met de 
voorgestelde plaats en het formaat van de 
twee geplande steigers aan de Sloterplas. We 
hopen er toch nog samen uit te komen. 
  
Begin juli zijn de laatste overgebleven iepen 
aan de noordoostelijke punt van Sloterpark 
oost gekapt. Ze hingen gedeeltelijk over het 
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water naast het bastion. Dit was, volgens 
Hans Kaljee, het enige iepenbos van Am-
sterdam. De stammen zijn geschild, de tak-
ken versnipperd. Bij navraag bleek dat de 
iepenziekte al, via de wortels, was overge-
bracht, ondanks een ondergronds scherm. 
Vorig jaar zijn 5 resistente iepen langs het 
pad geplant. Eerder zijn er aan de zuidkant 
van het voormalige iepenbos nieuwe iepen 
geplant , maar ook 2 esdoorns. 
We zullen het terugbrengen van het iepen-
bosje in de begeleidingscommissie aan de 
orde stellen. 
 
Barbecuebeleid in het Sloterpark 
 
Inmiddels zijn in het Sloterpark borden ge-
plaatst die op diverse plekken aangeven dat 
er niet gebarbecued mag worden: t.w. het 
gebied van het Ruige Riet, Sloterstrand en 
het gebiedje ernaast in Sloterpark West plus 
de grote speelweide aan de oostzijde. 
 
De vogels in het Sloterpark 
  
Onze ongerustheid over de vogelstand in het 
park is door Paul Marcus (vogelkenner) 
enigszins weggenomen. 
Een (onvolledige) opsomming: 
De havik (foto) heeft in 2019 een nieuw nest 
gemaakt op een van de eilanden in de plas. 
Het oude was door nijlganzen ingenomen. 
In het park broeden minstens twee buizerd-
paren en aan de oever, in het riet de kleine 
karekiet en de fuut. Futen houden zich tegen-
woordig niet meer aan het broedseizoen; ze 
broeden het hele jaar door. 
Op het Grote Parkeiland, in het dennenbos 
broeden de blauwe reigers; dit jaar 65 nes-
ten! Paul zag en hoorde de boomkruiper, de 
boomklever, de zwartkop, de heggemus, de 
winterkoning, de bonte specht, de roodborst, 
de tjiftjaf en veel mezen en vinken. 
In het Ruige Riet vond Philipp Derks een 
uilenbal. Ook zag hij dat een van de ijs-
vogelwanden bezet was. 
Ondanks de werkzaamheden, de barbecue-
rook en de festivals blijven de vogels ons 
park trouw. 
 

 

Fiets/vaarexcursie naar het 85 jarige 
Amsterdamse Bos 16 juni 2019 
met Wouter van der Wulp  
 
Tot onze verbazing kwam geen enkel lid 
opdagen en gingen we op “pad” met louter 
bestuursleden. 
Bij het Christoffel Plantijnpad, hoogte Colen-
branderhof, nog even de zwarte walnootboom 
bekeken die naast de andere “gewone” wal-
nootbomen staat. Vervolgens via een nieuwe 
zij-ingang met bruggetje (tussen de kantoren 
door) naar het Siegerpark waar Wouter ons 
de Japanse walnootboom, de koekjesboom en 
een gagelstruik aanwees. 
 
 

 
 
 
Aan het eind van het park staken we met het 
handmatig te bedienen pontje de waterloop 
langs de A4 over en fietsten verder naar de 
grote pont die vaart tussen de Oeverlanden 
en het Amsterdamse Bos. We maakten een 
fraaie fietstocht aan de noord- en westkant 
van het bos, slingerend langs de Nieuwe Meer 
en Ringvaart. Daar bewonderden wij een 
oude wilg met zes stammen die er bij de 
aanleg van het bos al stond. We vervolgden 
de tocht naar een van de bijzondere plekken 
in het bos het Vogeleiland alias Heemtuin 
nabij de parkeerplaats van het Groot 
Kinderbad. 
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Dit 3 hectare grote gebied bevat verschillen-
de biotopen t.w. duin, moeras, een Lim-
burgse helling en een akker. Op de helling 
bloeide een zee van klaprozen. De heemtuin 
wordt onderhouden door vrijwilligers. 
 
 

 
 
Op de terugtocht bezochten we niet ver van 
de Bosbaan een “pure markt” met veel am-
bachtelijk eten, drinken en allerlei spullen.  
Daar sloten we onze excursie met een drank-
je en een bedankje voor onze gids af. 
 
Conclusies Waternet Nota zwemwater-
profiel Sloterstrand Sloterplas 2019 
 
De blauwalgproblematiek in de Sloterplas 
was jarenlang de grootste zorgenpost voor de 
zwemlocatie aan het Sloterstrand. Vanwege 
een teveel aan fecale overschrijdingen is het 
Sloterstrand sinds 2018 in de klasse ‘Slecht’  
gekomen, met een permanent negatief 
zwemadvies tot gevolg. De locatiehouder 
Nieuw-West neemt extra beheermaatregelen 
om verdere fecale verontreiniging door vogels 
en bezoekers te voorkomen. Omdat het zeer 
slechte jaar 2018 nog tot en met 2022 
meeweegt in de klasse-beoordeling is het niet 
waarschijnlijk dat na een jaar de klasse 
‘Aanvaardbaar’ weer bereikt wordt. Maar na 
enkele goede, schone jaren is dat zeker weer 
mogelijk. Sinds het weghalen van het blauw-
algwerende scherm is het aantal waarschu-
wingen hiervoor ook weer toegenomen. Het 

Waterschap probeert de nutriëntbelasting zo 
sterk mogelijk terug te dringen. 
 
Mistig Mystic Garden 
 
Dit jaar was het festivalterrein met rook 
gevuld. Blijkbaar voelde men de noodzaak 
om de mystieke kant van het oorverdovende, 
vervuilende en natuurvernielende tuinfestival 
te accentueren. 
De herrie was vooral aan de overkant in Slo-
tervaart en aan de Noordzijde flats. 
In de Wijsgerenbuurt was het geluid minder 
erg dan vorig jaar (93 dB(C)) maar nog 
steeds erg storend.   
 
Het autoverkeer was daar nóg hopelozer dan 
voorgaande jaren, terwijl daar in februari, tij-
dens het overleg met de organisatie, extra 
aandacht voor was gevraagd. Uit het mobi-
liteitsplan blijkt dat Mystic Garden vooral 
verkeersregelaars inzet vanaf Osdorp om hun 
eigen bezoekers de weg te wijzen. De Wijs-
gerenbuurt werd totaal niet beschermd. En-
kele dagen voor het festival zijn er wel 
hekken met borden ‘verboden in te rijden’ op 
de stoep bij de toegangswegen klaargezet 
maar deze zijn op de dag van het festival niet 
gebruikt. Ook was er geen verkeersregelaar 
of handhaver te zien. Dit had tot gevolg dat 
er massaal (ook op de stoepen) werd gepar-
keerd en auto’s van bewoners werden inge-
sloten. Na afloop was het helemaal een gek-
kenhuis, ook taxi’s reden af en aan zodat het 
verkeer helemaal vast kwam te staan en men 
zelfs met de auto achter de huizen om over 
het gras langs het water een uitvlucht zocht. 
Ook werd er in de buurt massaal geplast en 
in lachgas gehandeld.  
  
Om de uitstroom goed te laten verlopen werd 
de Allendelaan vanaf 21.30 tot 0.00 uur 
afgesloten voor het doorgaande verkeer. Dit 
was vooraf nergens gecommuniceerd, ook 
niet op borden. Dit leidde in Slotermeer tot 
een grote verkeerschaos, de Slotermeerlaan 
heeft urenlang vastgestaan. 
  
Een evaluatiegesprek over Mystic Garden en 
Loveland zal na Loveland plaatsvinden. 
 
 
Samenvatting verslag Algemene 
Ledenvergadering  (ALV) 13 april 2019 
  
Aanwezig zijn 14 leden en 5 bestuursleden. 
Wij herdenken twee actieve leden die in 2018 
zijn overleden: Berta Tenner en Dick Praam-
stra. Zij waren betrokken bij de oprichting en 
beiden lid van het bestuur van de VVS. 
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N.a.v. het verslag van de ALV 2018: 
De Wiedijk-natuurtuin wordt enigszins onder-
houden door de gemeente. De IVN is be-
naderd voor het beheer, maar er is nog geen 
reactie. Het contact met het Wellant College 
voor onderhoud heeft nog niet plaats 
gevonden. De plannen van het Amsterdam 
museum met de Sloterplas zijn uitgesteld in 
verband met hun verbouwing. 
Activiteiten 2018: er is veel aandacht ge-
gaan naar het Sloterpark oost. 
De VVS is vertegenwoordigd door twee be-
stuursleden in de begeleidingsgroep. 
Samen met de omwonenden zijn de bosper-
celen ’geblest’. De uitvoering van het blessen 
is voorbeeldig gedaan door boomverzorger 
Stefan Aarsman. 
Het onderzoek van Waternet naar de water-
kwaliteit zou eind 2018 klaar zijn, maar er 
komt nog een vervolg. 
We hebben de ombudsman een brief ge-
stuurd met een klacht over het slecht 
handhaven door het stadsdeel van de 
beleidsregels bij evenementen. Deze is 
doorgestuurd naar de klachtencoördinator 
van Nieuw-West. Nog geen reactie. Er is wel 
contact geweest met de evenementen-
coördinator Nieuw-West. Dit jaar zullen wij 
meegaan met de naschouw. 
Helaas wordt het misbruik van het park door 
dancefestivals bestendigd door de aanleg van 
vaste (ondergrondse) stroompunten bij het 
evenemententerrein. 
Financiën: in 2018 is er meer uitgegeven 
dan ontvangen: door ons jubileum, de hogere 
kosten van onze jaarvergadering in de 
Honingraat en de hogere verzendkosten van 
de Nieuwsbrief. Daar staat tegenover dat de 
ijsvogelwand waarvoor we geld hadden 
gereserveerd, is betaald door het stadsdeel 
met nog vier ijsvogelwanden extra. 
De kascommissie adviseert de leden het 
bestuur décharge te verlenen voor het 
gevoerde beleid. Aldus wordt besloten. 
In 2019 zal onze folder worden vernieuwd. 
De begroting wordt goedgekeurd. 
Alhons Berkemeijer treedt na vele jaren terug 
als lid van de kascommissie. Sally Tee blijft 
aan en zal worden bijgestaan door Truus van 
Leuven met Alphons als reserve.  
Bestuur: Tineke Rombout wordt herbe-
noemd. 
In 2019 zal onze deelname aan de ontwik-
keling van Sloterpark oost nog voortduren. 
Aan de westzijde van het park zal het alleen 
om achterstallig onderhoud gaan, ook daar 
nemen wij deel in een klankbordgroep. 
 
Na het formele deel van de vergadering 
wordt, met behulp van grote kaarten van de 
oostelijke oeverzone, de voortgang aan het 

herinrichtingsplan Sloterpark oost nader toe-
gelicht. 
 
Containers bij de Drijfsijs 
 
Bewonersbedrijf De Natuurkamer gaat het 
gebouw De Drijfsijs beheren en exploiteren. 
De programmering zal worden uitgebreid en 
verbeterd. Ook komt er kleinschalige horeca. 
Intensieve samenwerking met de Natureluur, 
Stichting de Heemtuin en het Ruige Riet is 
vereist maar zoals te verwachten was, is er 
niet genoeg plaats in de Drijfsijs. 
Daarom worden er binnen afzienbare tijd 
twee zeecontainers geplaatst naast de van 
houten balken gemaakte fietsenstalling te-
genover de Heemtuin. 
 
Eikenprocessierups 
 
Gemeente is bezig om inspecties uit te voe-
ren in het Sloterpark en er wordt aangeraden 
om niet te recreëren in de buurt van eiken. 
 

 
X = boom met eikenprocessierups Sloterpark 
Oost gesignaleerd en doorgegeven door een 
omwonende. 

 
post@vriendenvandesloterplas.nl 
Burg. Cramergracht 167 – 1064 AM 
www.vriendenvandesloterplas.nl 
Lidmaatschap 5 euro per jaar (minimaal) 
IBAN: NL86INGB0009590123 
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